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Idrottsnämnden 

 
 

Protokoll 9/2022 
  
 

   
 

 Tid Tisdagen den 6 december kl. 17:30 – 17:50 
 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 
 Justering 

 
 
 

Måndagen den 12 december 2022 §§ 1-6, 8-14 
Omedelbart justerade paragrafer 2022-12-06 § 7 

  
  

Närvarande  
 

 Beslutande ledamöter: 
Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 
Karin Ernlund (C), vice ordförande 
 

 Ulla Sjöbergh (S) 
Tobias Johansson (V) 
Hassan Jama (V)  
Minna Thullberg (MP) 
Mikael Sundin (M) 
Hanna Wistrand (L)  
Destiny Zandi Näslund (KD) §§ 1-7, 9-14 
 
Beslutande ersättare: 
Sandra Zuniga Michel (S) för Suhur Salahyusuf (S) 
Hamid Ershad Sarabi (C) för Bo Sundin (M)  
Moissis Nikolaidis (S) för Destiny Zandi Näslund (KD) § 8 
 
Ersättare:  
Moissis Nikolaidis (S) 
Lisa Söderblom Arce (V) 
Lina Lindfors (V) 
 

 
 

 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), borgarrådssekreterare 
Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare Anna Falk (C), 
förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 
nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 1 

Val av ordförande, justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordförande Karin Ernlund (C) att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 12 december 2022. 
 
 
§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådens gemensamma protokoll för 
november 

B. Gärdets sportfält anläggning av två hybridplaner, Norra 
Djurgården 1:1, fastighetskontorets slutrapport  

C. Svar på medborgarförslag om Eriksdalsbadet 
D. Anmälan av medborgarförslag om basket på Kungsholmen 
E. Anläggande av sedimentationsdamm i anslutning till befintlig 

dagvattenreningsanläggning i Magelungen – Svar på 
kontorsremiss 

F. Stadsdelsvist åtgärdsförslag för biologisk mångfald: 
Kungsholmen, Norrmalm, Östermalm och Södermalm – 
svar på kontorsremiss 

G. Svar på skrivelse från Vasalund IF om kommuntillhörighet 

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande på anmälningsärende 2D: 
 
Det är alltid glädjande när stockholmarna engagerar sig i sin 
närmiljö och särskilt roligt att få ta del av medborgarförslag som 
rör idrott. Stockholm behöver fler idrottsytor, både för den viktiga 
föreningsidrotten men också för spontant idrottande. I 
innerstaden är behovet särskilt stort.   
 
I budgeten för 2022 avsatte den grönblå majoriteten 13 miljoner 
för ny- och reinvesteringar i spontanidrottsytor. Dessa medel har 
möjliggjort att Kungsholmens stadsdelsförvaltning bland annat 
kunnat göra nödvändiga byten av nät i basketkorgarna i 
Kronobergsparken samt att stadsdelen nu kan utveckla 
basketplanerna i enlighet med de inkomna förslagen. 
 
Basket är en jämställd och tillgänglig idrott, för att spela krävs 
det bara en basketboll. Det är viktigt att fortsätta satsa på 
spontanidrott eftersom att dessa ytor är öppna och tillgängliga 
för alla. Därför är det beklagligt att vänsterstyret inte fortsätter 
satsa på spontanidrottsytor utan tar bort dessa medel i sin 
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budget för 2023. Idrotten behöver vara öppen och tillgänglig för 
alla stockholmare. 
 
 
§ 3 
Sammanträdestider 2023 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.1/2022/2815 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden fastställer sammanträdesdatum för 2023 i 
enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 november 
2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 4 
Omläggning av friidrottsytor på Enskede IP, Enskede gård 
1:1, inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2022/2701 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Omläggning av friidrottsytor på Enskede IP, del av 
Enskede gård 1:1, till en sammanlagd beräknad utgift 
redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av projektet 
Omläggning av friidrottsytor på Enskede IP, del av 
Enskede gård 1:1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 8 november 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 5 
Idrottshall vid Bjursätragatan, Rågsved, del av Älvsjö 1:1, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2022/1435 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt Uppförande av idrottshall vid Bjursätragatan, del 
av Älvsjö 1:1, som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut, till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 9 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 10 november 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande: 
 
Uppförandet av en idrottshall längs Bjursätragatan i Rågsved 
som våra partier arbetat för kommer skapa bättre 
förutsättningarna för inomhusidrott i den södra delen av 
stadsdelsområdet Enskede-Årsta-Vantör. Behovet runt om i 
staden på fler idrottsanläggningar är stort, liksom idrottens 
betydelse för folkhälsa, integration och som del i det 
förebyggande arbetet bland barn och unga. Därför ställer vi oss 
positiva till att nämnden nu föreslås gå vidare med vårt förslag. 
Vi ser även fram emot att få ta del av utredningsbeslut för 
ytterligare tre hallar i enlighet med budgetuppdraget. Däremot är 
vi oroliga över att vänsterstyrets budget för idrottsinvesteringar 
kommer att leda till att projekt likt detta försenas eller inte blir av 
alls. 
 
Investeringsutgiftens spann på mellan 50 och 300 miljoner 
kronor är dock betydande och vi är oroliga över att 
vänstermajoriteten inte kommer bibehålla den kostnadskontroll 
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och ekonomiska disciplin som våra partier utövat. Förra gången 
vänstermajoriteten styrde i staden skenade kostnaderna med 
över två miljarder kronor.  
 
Det var genom ordning och reda i stadens projekt och genom 
god styrning våra partier gemensamt kunde presentera ett 
historiskt idrottspaket för att främja barn och ungas idrottande 
under detta år. Vi uppmanar därför den nya majoriteten att 
hantera skattebetalarnas pengar varsamt och se till att 
kostnaderna inte drar iväg. 
 
 
§ 6 
Renovering och utveckling av Gula Villan på Stora Mossens 
IP, del av Ulvsunda 1:1, genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2509 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Renovering och utveckling av Gula Villan på Stora 
Mossens IP, del av Ulvsunda 1:1, till en sammanlagd 
beräknad utgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 

hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
projektet Renovering och utveckling av Gula Villan på 
Stora Mossens IP, del av Ulvsunda 1:1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 28 oktober 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) och 
Minna Thullberg (MP) föreslår (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin 

(M), Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) 
föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 
Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut. 
 
Att uppdra åt förvaltningen att revidera valet av funktioner i Gula 
Villan i dialog med berörda föreningar i enlighet med nedan 
anförande: 
 
Renoveringen av Gula Villan är efterlängtad och konståkningens 
behov av danssal är obestridligt. Det är bra att det förts dialog 
med Konståkningsförbundet och berörda konståkningsföreningar 
inför beslutet. Förvaltningen måste dock kunna se till flera 
verksamheters behov och att exkludera Bromma IF, som huserat 
i huset i över 20 år, från dialog gällande upprustningen är 
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odemokratiskt och märkligt. Förslaget behöver revideras 
tillsammans med Bromma IF:s för att deras verksamhet 
inkluderas i lösningen. I det liggande förslaget finns varken plats 
för styrketräning under höst/vinter samt 2/3 av kansli och 
förrådsyta är fråntaget föreningen. Vi har mottagit en skrivelse 
från föreningen där detta anförs samt att det saknats dialog inför 
beslutet. Vi noterar även att hyreshöjningar aviseras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) 
och Minna Thullberg (MP). 
 
Reservation  
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) reserverar 
sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 7 
Upprustning av Kristinebergs IP, Kristinebergs slott 3, 
reviderat genomförandebeslut 
Dnr 8.3.1/246/2019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa reviderat genomförande av 
projekt Upprustning av Kristinebergs IP, till en 
investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av projektet 
Upprustning av Kristinebergs IP, och föreslår att 
kommunstyrelsen godkänner den tillkommande 
hyreskostnaden. 

 
3. Idrottsnämnden förklarar ärendet för omedelbart justerat. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 25 november 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) och 
Minna Thullberg (MP) föreslår (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin 

(M), Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) 
föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
 

Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
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Att uppdra åt förvaltningen att utreda möjligheten att integrera en 
utökning av läktarplatser genom mobila läktare i upprustningen. 
 
Att därutöver anföra: 
 
Kungsholmen är en av de platser i Stockholm som har störst 
brist på idrottsanläggningar. Därför är upprustningen av 
Kristinebergs IP efterlängtad av barn, ungdomar och 
elitverksamhet. 
 
Renoveringen kommer bland annat innebära att anläggningen 
byter från naturgräs till konstgräs. När underlaget byts till 
konstgräs krävs en anpassning av anläggningen till 
damallsvenskan, så att damallsvenska lag som tränar på 
Kristinebergs IP också ska kunna spela match på samma 
underlag.  
 
Något elitdamlagen påpekat ett flertal gånger är bristen på 
mellanstora arenor i staden och med tillräckligt många 
läktarplatser. Idag är huvudläktaren på Kristinebergs IP för liten 
för att täcka klubbarnas behov av åskådarplatser för en 
damallsvensk match. För att möta det behovet och stärka 
damfotbollen och supporterkulturen vore det bra om fler 
åskådarplatser fanns med i renoveringsplanen. Om det inte går 
att få tillstånd att bygga en ny och permanent läktare bör 
idrottsförvaltningen integrera en utökning av läktarplatser genom 
mobila läktare i upprustningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) 
och Minna Thullberg (MP). 
 
Reservation  
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) reserverar 
sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 8 
Ombyggnad av omklädningsbyggnad tillhörande ishall på 
Grimsta IP, reviderat genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2473 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Ombyggnad av omklädningsbyggnad tillhörande ishall på 
Grimsta IP, till en investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av projektet 
Ombyggnad av omklädningsbyggnad tillhörande ishall på 
Grimsta IP. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 17 november 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Jäv 
Ledamot Destiny Zandi Näslund (KD) har på grund av jäv inte 
deltagit i eller varit närvarande vid handläggningen av detta 
ärende. 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) och 
Minna Thullberg (MP) föreslår (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin 

(M) och Hanna Wistrand (L) föreslår att nämnden 
beslutar enligt följande: 
 

Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
 
Att uppdra åt förvaltningen att revidera tidplanen för 
genomförande av projektet i dialog med berörda föreningar.  
 
Att därutöver anföra: 
 
Ombyggnationen av omklädningsbyggnad tillhörande ishall på 
Grimsta IP har varit en långdragen process och berörda 
föreningar har vittnat om otillräckliga dialoger. Vi har mottagit en 
skrivelse från Hässelby Kälvesta Hockey Club där de anför att 
de negativa konsekvenserna av detta har drabbat hundratals 
engagerade barn på Grimsta IP. Dels genom att spelande barn 
och unga slutat eller inte kan ta sig till ersättningsanläggningen i 
Husby och dels genom stora ekonomiska förluster för de aktiva 
klubbarna. 
 
Även fast man försökt tagit hänsyn till föreningarna under 
projektets gång upplever idrottsverksamheten på plats att de 
blivit förbisedda vid beslut och att muntliga överenskommelser 
med idrottsförvaltningen inte gällt. Vid renovering och 
ombyggnationer av Stockholms idrottsplatser ska barn och 
ungdomar i så liten utsträckning som möjligt påverkas. Tidplanen 
måste i bättre utsträckning anpassas utefter föreningarnas 
behov och synpunkter. Även fast ombyggnationen kan bli 
fördröjd av en revidering så är det viktigare att undvika negativa 
konsekvenser för barn, föreningar och stadens ekonomi. Därför 
vill vi uppdra till förvaltningen att revidera tidplanen för 
genomförande av projektet i dialog med berörda föreningar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) 
och Minna Thullberg (MP). 
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Reservation  
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M) och 
Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
 
 
§ 9 
Handlingsplan stadsgemensam basnivå för det 
hälsofrämjande, förebyggande och uppsökande arbetet 
riktat till seniorer – Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/2711 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 november 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är aldrig för sent att börja träna. Äldre som rör på sig mår 
bättre och kan behålla mer styrka, rörlighet, smidighet och 
balans. Under den föregående mandatperioden gjordes stora 
satsningar på äldres välmående. Inom idrottsnämnden tog vi 
fram särskilda stöd för personer över 65 år och genomförde ett 
arbete med att utveckla arbetet med hälsoåtgärder för äldre, 
vilket den här handlingsplanen är ett resultat av. 
 
Vi skulle önska att handlingsplanen på ett tydligare sätt lyfter 
vikten av att samarbeta med civilsamhället och fungerande 
samverkansformer för detsamma. Det finns många föreningar i 
Stockholm som erbjuder livsviktiga träningstillfällen för äldre. 
Utöver att få motion är träningarna mötesplatser där äldre får 
träffa varandra och ingå i en social gemenskap. Listan över 
värdefulla aktiviteter kan göras lång, allt från gåfotboll på 
Enskede IP till seniorpingis i SL-hallen. Ett starkt samarbete med 
civilsamhället är viktigt för att fler äldre ska få möjlighet att röra 
på sig.  
 
Det är beklagligt att vänsterstyret i sitt budgetförslag för 2023 
väljer att spara in tre miljoner på att bryta äldres isolering och på 
föreningar som skapar aktiviteter för äldre. Det finns ingen 
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åldersgrupp som har så god nytta av att träna som äldre och att 
majoriteten väljer att försämra äldres möjlighet att röra på sig är 
anmärkningsvärt. 
 
 
§ 10 
Lokalt åtgärdsprogram för Bällstaån 
Dnr 1.6/2022/1497 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Lokalt åtgärdsprogram för Bällstaån, Fakta och 
åtgärdsbehov (bilaga 1) och Lokalt åtgärdsprogram för 
Bällstaån, Genomförandeplan Stockholms stad (bilaga 
2), antas.  

 
2. Utredning, uppföljning och utvärdering av Lokalt 

åtgärdsprogram för Bällstaån ska ske i enlighet med vad 
som anges i tjänsteutlåtandet. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens, miljöförvaltningens, Stockholm Vatten 
AB:s, exploateringskontorets, trafikkontorets, 
stadsbyggnadskontorets, fastighetskontorets, Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltnings, Bromma stadsdelsförvaltnings och 
Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltnings gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 7 oktober 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 11 
Lokalt åtgärdsprogram för Igelbäcken  
Dnr 1.6/2022/1498 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Lokalt åtgärdsprogram för Igelbäcken, Fakta och 
åtgärdsbehov (bilaga 1) och Lokalt åtgärdsprogram för 
Igelbäcken, Genomförandeplan Stockholms stad (bilaga 
2), antas.  

 
2. Utredning, uppföljning och utvärdering av Lokalt 

åtgärdsprogram för Igelbäcken ska ske i enlighet med 
vad som anges i tjänsteutlåtandet. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens, miljöförvaltningens, Stockholm Vatten 
AB:s, exploateringskontorets, trafikkontorets, 
stadsbyggnadskontorets, fastighetskontorets, Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltnings, och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltnings 
gemensamma tjänsteutlåtande från den 7 oktober 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 12 
Svar på skrivelse från C, M, L och KD om aktiviteter för tjejer 
i Järva 
Dnr 1.6/2022/2721 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 november 
2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) och 
Minna Thullberg (MP) föreslår (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin 

(M), Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) 
föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
 

Att delvis godkänna förvaltningens svar på skrivelsen. 
                       
Att uppdra åt förvaltningen att proaktivt arbeta för att fler 
föreningar ska ansöka om extrastödet för aktiviteter som når 
tjejer i Järvaområdet. 
  
Att därutöver anföra: 
 
Tjejer är en prioriterad målgrupp vid främjandet av rörelse och 
aktivitet. I just Järvaområdet ser vi att tjejer särskilt halkar efter i 
deras deltagande i föreningslivet och därtill inte rör sig i samma 
utsträckning som killarna. Därför beslutade det grönblå styret att 
öronmärka 600 000 kronor till verksamhet som främjar rörelse 
och fysisk aktivitet, utan krav på kontinuerligt deltagande eller 
medlemskap, för tjejer 7–20 år i Järvaområdet. 
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Ett flertal föreningar har ansökt och beviljats stöd för sin 
verksamhet riktade mot tjejer i Järva vilket är väldigt glädjande. 
Men en del av arbetet har hindrats på grund av att föreningarna 
inte tilldelats tillräckligt många tränings- och aktivitetstider i 
stadens lokaler. Föreningarna kommer därför inte kunna erbjuda 
aktiviteter i den utsträckning de ansökt om och fått stöd för om 
de inte tilldelas fler samt att de öronmärka pengarna inte når sitt 
ändamål. 
 
För att nå ett mer jämställt resultat bland aktiva tjejer och killar i 
idrottsföreningar i Järva måste idrottsförvaltningen jobba mer 
proaktivt för att fler föreningar ska ansöka om extrastödet för 
aktiviteter som når tjejer i Järvaområdet. Men också kunna 
garantera att de tilldelas tillräckligt många tider för sin 
verksamhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo (S), Hassan Jama (V) 
och Minna Thullberg (MP). 
 
Reservation  
Vice ordföranden Karin Ernlund m.fl. (C), Mikael Sundin (M), 
Hanna Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) reserverar 
sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 13 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland gör ett förtydligande av den 
information som gavs på idrottsnämndens sammanträde den 15 
november 2022 under § 4 angående båtbottentvättar. 
Förtydligandet avser de investeringsmedel som avsatts till 
idrottsnämnden, dessa medel har lämnats tillbaka till staden. 
 
Med anledning av det besked som har lämnats till Vasalund 
angående kommuntillhörighet, informerar förvaltningschefen 
Marina Högland att föreningen kommer att tilldelas tider under 
nästkommande fotbollssäsong. I beskedet står det även att den 
nuvarande organisationen inte uppfyller nämndens villkor, 
föreningarna har på sig till sitt årsmöte att göra nödvändiga 
förändringar rörande styrelsen som krävs för att förvaltningen 
ska kunna se att verksamheten och föreningen är 
Stockholmsbaserad.  
 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om att alla 
bandyisar nu är igång.  
Snötillverkningen i Ågesta konstsnöspår påbörjas natten till 7 
december. 
Kungsträdgården och Medborgarplatsens isar är igång och i 
slutet av veckan kommer Bäverdalens bollplan samt isen utanför 
Husby ishall var igång. 
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Vidare informerar förvaltningschefen Marina Högland om 
energifrågan, där förvaltningen inte har vidtagit några åtgärder 
som har fått verksamhetspåverkan.  
 
 
§ 14 
Övrigt 
Inget togs upp under denna punkt. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Maria-Elsa Victoria,Salvo Miranda 2022-12-12
Karin Johanna,Ernlund 2022-12-12


		2022-12-12T19:10:16+0100




